

Date: 27/04/2022

التاريخ: 2022/04/27

To: Boursa Kuwait Securities Company

السادة / شركة بورصة الكويت للأوراق المالية – المحترمين

Greetings...

تحية طيبة وبعد...

**Subject: Warba Insurance Company's disclosure of the credit rating (WINS)**

**الموضوع: إفصاح شركة وربة للتأمين عن التصنيف الائتماني (وربة ت)**

With reference to the above subject, and pursuant to the articles stipulated in Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. (7/2010) of the Capital Markets Authority, with regard to the disclosure of material information, we attach to you a disclosure form for Warba Insurance Company's credit rating issued by Standard and Poor's Global Rating Agency on 04/26/2022, which included confirming the company's credit rating at (BBB) with reviewing and updating the future outlook from stable to positive.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإعمالاً للمواد المنصوص عليها بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (2010/7) لهيئة أسواق المال، فيما يخص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق لسيداتكم نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني لشركة وربة للتأمين والصادر من وكالة ستاندرد اند بورز لخدمات التصنيف الائتماني بتاريخ 2022/04/26، والذي تضمن تأكيد التصنيف الائتماني للشركة عند (BBB) مع مراجعة النظرة المستقبلية وتحديثها من مستقرة إلى إيجابية.

Thank you for your kind cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا.

Best Regards,  
Accept the highest consideration and respect,

مع وافر التحيات...  
وتفضلوا بقبول فائق التقدير والإحترام...

Anwar Jawad BuKhamseen  
Chairman of Board of Directors

أنور جواد بوخامسين  
رئيس مجلس الإدارة



**Attachments:**

- Appendix (9) Disclosure of Credit Rating Form.

**المرفقات:**

- ملحق رقم (9) نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني.

**Appendix (9)**

**Disclosure of Credit Rating Form**

Date	Name of the Listed Company
27/04/2022	WINS
Entity who issues the rating	
S&P Global Rating	
Rating category	
BBB	
Rating implications	
<p>In 2021, Warba Insurance Company recorded an 11.7% year-on-year growth in gross written premiums and maintained underwriting profitability, with a combined ratio of less than 100%, therefore, the expectations regarding Warba Company were modified to positive from stable, and we affirmed the company's financial and credit strength ratings at the "BBB" level, where positive expectations indicate that we can raise the ratings over the next two years if the company continues to expand its business profitably, while maintaining the adequacy of capital at AAA, which is redundant under the rating agency's risk-based capital model.</p>	
Rating effect on the status of the company	
Positive	
Outlook	
Positive	
Translation of the press release or executive summary	
<p>The global rating agency S&amp;P revised its outlook on Warba Insurance Company to positive from stable, at the same time, and confirmed its long-term financial and credit strength ratings for the company at the "BBB" level, as the revision of expectations reflects the improvement in the competitive position of Warba Company after it continued to expand its business profitably in 2020 and 2021, due to the increment in gross premiums, and the reduction in the proportion of expenses, and this improvement has mainly arisen from the corrective measures taken by the management to control overhead, and it is expected that the total written premiums in Warba will increase by about 5% to 10% in 2022 and 2023, as the company continues to expand its insurance portfolio and other areas of business, as the company has succeeded in building a track record of steady improvements in net profit.</p>	

**ملحق رقم (9)**

**نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني**

اسم الشركة المدرجة	التاريخ
وربة ت	2022/04/27
الجهة المصدرة للتصنيف	
وكالة ستاندرد اند بورز (S&P)	
فئة التصنيف	
BBB	
مدلولات التصنيف	
<p>في عام 2021، سجلت شركة وربة للتأمين نمواً بنسبة 11.7% على أساس سنوي في إجمالي أقساط التأمين المكتتبه وحافظت على ربحية الاكتتاب، مع نسبة (Combined Ratio) أقل من 100%، لذلك تم تعديل التوقعات بشأن شركة وربة إلى ايجابية من مستقرة وأكدنا على تصنيفات القوة المالية والائتمانية للشركة عند مستوى "BBB"، حيث تشير التوقعات الإيجابية إلى أنه يمكننا رفع التصنيفات على مدار العامين المقبلين إذا استمرت الشركة في توسيع أعمالها بشكل مربح، مع الحفاظ على كفاية رأس المال عند معيار "AAA"، والتي تعد زائدة عن الحاجة وفقاً لنموذج رأس المال القائم على المخاطر الخاص بوكالة التصنيف.</p>	
إنعكاس التصنيف على أوضاع الشركة	
إيجابي	
النظرة المستقبلية	
إيجابية	
ترجمة التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي	
<p>قامت وكالة التصنيف العالمية S&amp;P بمراجعة نظرتها المستقبلية لشركة وربة للتأمين إلى إيجابي من مستقر، في الوقت نفسه، وأكدت تصنيفات القوة المالية والائتمانية طويلة الأجل الخاصة بها للشركة عند مستوى "BBB"، حيث تعكس تحسن الوضع التنافسي لشركة وربة بعد أن واصلت زيادة أعمالها بشكل مربح في عامي 2020 و 2021، وذلك بفضل زيادة الأقساط المكتتبه، وتخفيض نسبة النفقات، وقد نشأ هذا التحسن بشكل أساسي من التدابير التصحيحية التي اتخذتها الإدارة للسيطرة على المصاريف العامة، ومن المتوقع أن يرتفع إجمالي أقساط التأمين المكتتبه في وربة بحوالي 5% إلى 10% في عامي 2022 و 2023، حيث تواصل الشركة توسيع محافظتها التأمينية وغيرها من مجالات الأعمال، حيث نجحت الشركة في بناء سجل حافل من التحسينات المطردة في صافي الأرباح.</p>	

Anwar Jawad BuKhamseen  
Chairman of Board of Directors



أنور جواد بوخمسين  
رئيس مجلس الإدارة

رأس المال المصرح به والمدفوع كاملاً K.D. 17,710,846

شركة مساهمة كويتية عامة (ش.م.ك.ع.) خاضعة لأحكام القانون رقم (125) لسنة 2019 في شأن تنظيم التأمين - إجازة التأمين رقم (4)

Insurance licence No. (4) - Kuwait Public Shareholding Company Registered in Accordance with Law No. (125) for 2019 Regarding Insurance Regulation

سجل تجاري C.R.24982 - 13103 Safat, 24282 P.O.Box - Sharq - Ahmad Al Jaber St. - WARBA Tower

Tel: 1 80 81 81 - Fax: 22451974 - warba@warbaonline.com - www.warba.insure